
担保人保证书

GUARANTOR FORM

我作为________国家/地区的海外学生____________________在北京舞蹈学院学习的担保人,特

作出下列各项保证:

As the guarantor of____________________ (Name of the student) from________________ (country/area),

I hereby pledge the following terms during his/her study at Beijing Dance Academy:

1. 监督该生遵守中华人民共和国法律，不从事来华学习目的以外的活动。

I will use my best endeavors to ensure that the student abides by the low of the People’s Republic

of China, and that he/she will not engage in any activities bearing no relation with his/her study in

China.

2. 监督该生的学习并遵守贵校的规章制度。

I will use my best endeavors to ensure that the student studies industriously and observes all rules

and regulations of your academy.

3. 监督该生按时交纳各项费用。该生无法支付有关费用时，由我负责支付。

I will guarantee that the student pays all expenses on time, and I will be responsible for all

expenses that he /she is unable to pay.

4. 负责该生在贵校学习期间发生意外事件时的处理工作。

I will be responsible for all costs etc. arising as a result of unexpected events or emergencies which

may happen to the student during his/her stay at your academy.

担保人 Guarantor

姓名 Name _______________________________________________

国籍 Nationality ___________________________________________

在京住址 Address in Beijing _________________________________

单位 Employer_____________________________________________

身份证号 Identity card No.___________________________________

护照号 Passport No.________________________________________

电话 Tel.: (宅) (Home)_______________(办) (Office)______________

担保人签名 Guarantor’s signature _________________________

_________ 年 year ______ 月 month ______ 日 day


